
Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Rozwoju w dniu 23 marca 2023 roku 
Szkoła Podstawowa w Podkowie Leśnej, ul. Jana Pawła II 20 

 
 
Obecni Członkowie Komisji: 
- Bożena Majewska – Przewodnicząca Komisji 
- Dąbrówka Smolny 
- Alicja Rotfeld-Paczkowska 
- Małgorzata Łaskarzewska 
- Wojciech Żółtowski 

oraz 
Skarbnik Miasta Agnieszka Czarnecka 
 
PRZYJĘTY PORZĄDEK POSIEDZENIA: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
3. Opiniowanie projektów uchwał w sprawach: 
a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2040, 
b) zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2023 rok. 
4. Sprawy różne. 
5. Wolne wnioski. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad. 1) 

Przewodnicząca Komisji Bożena Majewska rozpoczęła posiedzenie o godzinie 19.03,  
przywitała obecnych na posiedzeniu członków Komisji (obecnych 3 członków Komisji: Bożena 
Majewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Dąbrówka Smolny) oraz stwierdziła kworum.  

Ad. 2) 

Przewodnicząca Komisji zarządziła przegłosowanie projektu protokołu z posiedzenia Komisji 
Gospodarki i Rozwoju w dniu 19 stycznia 2023 roku. 
W wyniku głosowania: 3 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu, protokół został 
przyjęty. 
 
Ad. 3) 

a)  

Skarbnik Miasta Agnieszka Czarnecka powiedziała, że po stronie dochodów proponowane 
zmiany w uchwale wynikają z ostatecznej kwoty udziału w podatku PIT i subwencji 
oświatowej. Udział gminy w PIT wzrósł o 1 zł, a subwencja oświatowa spadła o 38.537 zł. Po 
stronie dochodów zostało wprowadzone dofinansowanie w kwocie 60 tysięcy, które gmina 
otrzymała na fumigację willi Jókawa. Po stronie wydatków wprowadzono środki na dotację 
dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Milanówku w kwocie 15.000 zł, ponieważ zgodnie z 
obowiązującymi przepisami, każda gmina musi mieć podpisaną umowę z OSP, nawet jeśli nie 



posiada takiej jednostki na swoim terenie. Pierwotnie kwota 15.000 zł była zarezerwowana 
na Państwową Straż Pożarną, więc jedynie zmieniony został podmiot dotacji. Kolejna zmiana 
po stronie wydatków to zwiększenie środków na przeciwdziałanie alkoholizmowi, ponieważ 
środki z zeszłego roku nie zostały w całości wydatkowane i zostały one przeniesione na 
obecny rok. Po stronie wydatków została również wprowadzona kwota 130.000 zł na 
fumigację willi Jókawa. Mazowiecki Wojewódzki Konserwator Zabytków nałożył na gminę 
obowiązek wykonywania prac remontowych w willi Jókawa, zgodnie z określonym 
harmonogramem. Całościowy remont willi wiązałby się z kosztami w wysokości 4-5 milionów.  
Gmina nie jest w stanie przeznaczyć na ten cel tak wysokiej kwoty, więc prace są 
wykonywane etapami, a pierwszym z nich jest fumigacja budynku.  
 
O godzinie 19.07 do obrad dołączył Radny Wojciech Żółtowski oraz Radna Małgorzata 
Łaskarzewska. Obecnych 5 członków Komisji.   
 
Przewodnicząca zapytała czy jest możliwa sprzedaż willi Jókawa. 
Radny Wojciech Żółtowski powiedział, że możliwa jest sprzedaż budynku. W poprzednich 
kadencjach rozważane było wykonanie generalnego remontu willi, lecz w budżecie gminnym 
nie było na to środków. Było wiele pomysłów na zagospodarowanie willi, lecz przystosowanie 
jej do warunków budynku użyteczności publicznej wiąże się z ogromnymi kosztami.  
 
Skarbnik Miasta Agnieszka Czarnecka powiedziała, że w uchwale budżetowej w zakresie 
wydatków inwestycyjnych wprowadzono środki na pomoc finansową Gminie Brwinów przy 
wykonaniu dokumentacji projektowej przebudowy skrzyżowania. W Wieloletniej Prognozie 
Finansowej zmieniono limity środków w poszczególnych latach na usługę zdalnego odczytu 
wodomierzy. Jest to związane z rozszerzeniem zakresu przetargu, tak by jedna firma 
zajmowała się obsługą zdalnego odczytu wodomierzy jak również ich wymianą. Wodomierze 
muszą być wymieniane co 5 lat, ze względu na ich legalizację.  
 
Radna Dąbrówka Smolny zadała pytanie czy OSP w Milanówku dokonuje interwencji na 
terenie Podkowy Leśnej. 
Skarbnik Miasta Agnieszka Czarnecka powiedziała, że OSP w Milanówku zajmuje się 
wiatrołomami w Podkowie Leśnej. Państwowa Straż Pożarna udziela pomocy przy 
poważniejszych zdarzeniach, jak np. pożary i kataklizmy. 
 
Radni opiniowali projekt uchwały w sprawie „zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 
lata 2023-2040” 
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

b)  

Radni opiniowali projekt uchwały w sprawie „zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa 
Leśna na 2023 rok” 
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
 



Ad. 4) 
Nie zgłoszono spraw różnych. 

 
Ad. 5) 
Nie zgłoszono wolnych wniosków. 
 
Ad. 6) 

Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji o godzinie 19.25. 

 

 

Protokół sporządziła Marta Myszkowska 

 

Przewodnicząca Komisji  
     Gospodarki i Rozwoju  

/-/ 
Bożena Majewska 

 

 


